
Správa 
o vybavovaní interpelácií poslancov MsZ zo zasadnutia MsZ 

19.  apríla 2016
____________________________________________________________

Mgr. Vladimír Pirošík

1.  Na základe podnetov a sťažností od obyvateľov Magurskej ulice týmto interpelujem preznačenie 
zanedbaného  vodorovného  dopravného  značenia  (VDZ)  pozdĺž  tejto  ulice.  Podľa  prepočtov 
sťažovateľov  by  preznačením  VDZ  v  zmysle  platných  noriem   vzniklo  niekoľko  „nových“ 
parkovacích miest, čo by v danej lokalite bolo obzvlášť žiaduce. Ak sa s preznačením v dohľadne 
ráta, prosím uviesť, kedy presne. Ak nie, prosím odôvodniť prečo. 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Oddelenie  údržby  miestnych  komunikácií  a  inžinierskych  sietí  zabezpečí  obnovu 
vodorovného dopravného značenia (parkovacích čiar) na Magurskej ulici v mesiacoch 
júl, august 2016.

2.   Existuje niečo ako oficiálna „stratégia“ vedenia mesta, resp. Mestskej polície (MsP) vo veci 
pokutovania za nesprávne  parkovanie,  v zmysle ktorej sa okrem mestských komunikácií,  resp. 
iných pozemkov Mesta, „ochraňujú“ aj súkromne pozemky? Obyvatelia totiž s nevôľou upozorňujú 
na „horlivosť“ MsP pri  zakladaní zábranných prostriedkov a následnom pokutovaní  šoférov na 
súkromných pozemkoch, na ktorých nie je ani zriadené vecné bremeno v prospech mesta (cesta), 
ako  napr. na Školskej ul., ďalej neďaleko tejto ulice pri odbočke k jedálni MILVAR a garážam 
SAZP v blízkosti nového  zdravotníckeho zariadenia, či na Striebornom námestí hneď vedľa dvoch 
nových parkovacích plôch. 

Odpoveď: Ing. Miroslav Bálint, náčelník MsP

Neexistuje žiadna stratégia pokutovania za nesprávne parkovanie a ani mestská polícia nie je 
horlivá  pri  zakladaní  technických  zariadení  ani  na  mestských  a  ani  na  súkromných 
pozemkoch.  Mestská  polícia  vykonáva  činnosť  v  zmysle  zákona  SNR  č.  564/1991  Zb.  o 
obecnej  polícii.  Zákon  NR  SR  č.  8/2009  Z.z.  o  cestnej  premávke  a  o  zmene  a  doplnení 
niektorých zákonov upravuje pravidlá cestnej premávky, práva a povinnosti osôb v súvislosti
s  cestnou  premávkou,  pôsobnosť  orgánov  verejnej  správy  na  úseku  organizácie  riadenia 
cestnej  premávky,  vedenie  vozidiel  a  správne  delikty  za  porušenie  tohto  zákona.
Na pozemkoch,  kde  prebieha  cestná  premávka,  čím sa  rozumie  užívanie  ciest,  miestnych 
komunikácií  a  účelových  komunikácií  vodičmi  vozidiel  a  chodcami  platia  ustanovenia 
zákona č.8/2009Z.z. Vlastníctvo pozemku, resp pozemkov, kde je osadené správne dopravné 
značenie, komunikácia je verejne prístupná a na toto DZ je schválený projekt dopravného 
značenia, má právo,  ale aj  povinnosť  mestská polícia, ako aj štátna polícia,  vykonávať 
úkony, ktoré jej umožňuje zákon. Rozhodujúce je to, či je pozemok určený a zahrnutý do 
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pasportu ciest, miestnych alebo účelových komunikácií. Ak je súkromný pozemok riadnou  
cestou alebo komunikáciou,  kde sú  dodržané právne normy a  bol  určený a  schválený na 
cestnú premávku, je každý vodič povinný sa v takom prípade riadiť pri jej dočasnom použití  
vyššie uvedeným zákonom. Pri porušení pravidiel uvedených v tejto legislatívnej norme môže 
byť aj sankcionovaný príslušníkmi mestskej  polície.  Na Školskej  ulici  príslušníci  mestskej 
polície  vykonávajú  zákroky  vzhľadom  na  stiesnené  podmienky  v  meste  na  miestnych 
komunikáciách  na výzvu občanov, kedy je premávka už obmedzovaná, alebo hrozí ohrozenie 
aj chodcov.  Ostatné súkromné pozemky, ktoré nie sú verejne prístupné, mestská polícia na 
týchto  priestupky  nerieši,  okrem  prípadného  porušovania  na  úseku  ochrany  životného 
prostredia.   

Matej Bučko

3.    Prečo  nie  je  ulica  Na Skalici  zaradená  do zoznamu rekonštrukcie  miestnych  komunikácií 
a nebol v pasporte zhodnotený jej technický stav?

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Stavebno-technický stav miestnej komunikácie Na Skalici bol v rámci hodnotenia stavu MK 
zhodnotený stupňom 3 / 4. Zoznam MK zaradených na súvislú obnovu povrchu komunikácie,  
resp.  rekonštrukciu  komunikácie  obsahuje  úseky  miestnych  komunikácií  so  stupňom 
hodnotenia 4 a 5.

4.   Prosím mestský úrad o zverejnenie počtu uchádzačov (aj ich mien) pri zadávaní zákaziek podľa 
§ 9 ods.9 zákona č. 25/2006 Z. z. o verejnom obstarávaní (zákazky s nízkou hodnotou) za obdobie 
november, december 2015 a január, február, marec 2016. 

Odpoveď: Ing. Martin Vyleťal, vedúci ORA

Prehľad uchádzačov je uvedený v dvoch tabuľkách v prílohe.

5.    Ako v  mesiacoch november,  december  2015 a január,  február,  marec  2016 využilo  mesto 
predplatený priestor v TV Hronka? Aké programy resp. spravodajské príspevky konkrétne boli vo 
verejnom záujme za tieto peniaze vyrobené? Prosím o zverejnenie mediaplánu.

Odpoveď: Mgr. Monika Pastuchová, vedúca PR-KP

V  mesiacoch  november  –  december  2015  a január  –  marec  2016  využilo  mesto  Banská 
Bystrica predplatený priestor v TV Hronka nasledovne:

NOVEMBER 2015

• Vianoce v novembri – o postupnom vyzdobovaní námestia 
• Prvé zastupiteľstvo so začiatkom popoludní – o tom, že MsZ sa začalo o 14:00 hod.
• Stará autobusová stanica je mestom duchov – o tom, aké je to na starej stanici prázdne 

a vyzerá to ako smetisko
• Čo sa chystá na Silvestra – informácie o Silvestri a Novom roku
• Nové  trolejbusy  v  Banskej  Bystrici –  odovzdávanie  trolejbusov,  vyjadruje  sa  pán 

primátor
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• Nové bytovky na Fončorde –  o tom, že pri Dixone vyrúbali stromy, hovorkyňa mesta sa 
vyjadruje, že budú vysadené nové dreviny

• Začala sa búrať autobusová stanica – o začiatku búrania stanice
• „Starí“ vs. mladí na ľade – benefičný hokejový zápas, vyjadruje sa pán primátor
• Robotnícky  dom  je  hotový –  spomína  sa  adventný  koncert  a  nové  priestory  RD, 

vyjadruje sa za mesto pán primátor
• Putovanie stromčeka – o vianočnom stromčeku, ako sa dostal  na námestie,  cesta od 

vypílenia až po postavenie
• Téma týždňa – Opravy ciest a chodníkov v Banskej Bystrici – za mesto sa vyjadruje 

Jakub Gajdošík
• Téma týždňa – Prvá svetová vojna v osudoch Banskobystričanov – o Dni vojnových 

veteránov, o tom, že sa mesto stará o vojnové hroby
• Náš hosť – Martin Turčan – viceprimátor rozpráva o VZN (dotácie)
• Téma týždňa – Búranie autobusovej stanice v Banskej Bystrici – info o stanici
• Skrátený záznam z MsZ
• Záznam z tlačovej konferencie – Primátor Ján Nosko je rok vo funkcii
• Záznam z tlačovej konferencie – Primátor Ján Nosko je rok vo funkcii časť 2

DECEMBER 2015

• Modernejšie a úspornejšie verejné osvetlenie –  o novom úspornejšom osvetlení, ktoré 
v meste pribudlo

• Atmosféra vianočných trhov – o tom, čo ponúkajú na vianočných trhoch
• Mikuláš v piatok večer pracoval – reportáž z podujatia (Mikuláš), ktoré organizovalo 

mesto
• Mimoriadne  rokovanie  o novej  autobusovej  stanici  –  informácie  pre  ľudí,  aj  zo 

zastupiteľstva, o tom ako bude výstavba stanice financovaná a hlasovanie o odkúpení 
dopravnej časti mestom

• Primátor sa zhoršil v plávaní – reportáž z významného podujatia Banskobystrická 24-
hodinovka

• Téma týždňa – Vianočné trhy – všetko o trhoch, ako dlho budú, čo tam ľudia nájdu, 
v čom sú oproti minulému roku iné

• Na slovíčko pán primátor – Ján Nosko – pravidelná relácia
• Téma týždňa – mimoriadne rokovanie o autobusovej stanici –  zámer mesta a postoj 

MsZ
• Téma týždňa – Vianoce, sviatky ľudskosti –  z Komunitného centra Fončorda, pomoc 

rodinám počas Vianoc
• MsZ – skrátený záznam 1. časť
• MsZ – skrátený záznam 2. časť
• MsZ – skrátený záznam 3. časť
• Mimoriadne MsZ – skrátený záznam 4. časť

JANUÁR 2016

• Namiesto futbalu bežky - reportáž o bežkárskej trati spojená s lyžovaním na Králikoch
• Sneh  odpratávajú  najskôr  pred  nemocnicou  -  odpratávanie  chodníkov  a ciest,  kde 

ľudia nájdu informácie, ako sú spokojní a podľa čoho sa sneh odpratáva
• Na slovíčko pán primátor - pravidelná relácia
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• Nové  kamery  v bystrických  uliciach  -  v meste  pribudli  štyri  nové  kamery,  kde  sú 
a odôvodnenie ich rozmiestnenia

• Téma týždňa – Novinky a zmeny v parkovaní –   všetko o parkovaní,  kde pribudnú 
parkovacie miesta, ako je to v meste/ na sídliskách

• Psy môžete cvičiť už aj v Podlaviciach –  nové cvičisko pre psy v Podlaviciach
• Nová maľba v podchode na Kapitulskej ulici –  maľba ku kandidatúre na titul EMŠ 

2017 v podchode

FEBRUÁR 2016

• Cesta  do  Ružomberka  v nedohľadne  –  o cestnom  prepojení  Banskej  Bystrice  s 
Ružomberkom

• Tlačová konferencia k majstrovstvám Európy psích záprahov – bez komentára, zábery 
z tlačovej konferencie a zo záprahov, o programe, informácie, že sa preteky presúvajú, 
a že na Šachtičky bude premávať kyvadlová doprava pre obyvateľov mesta

• Na slovíčko pán primátor – pravidelná relácia
• Téma  týždňa  –  Primátor  ocenil  výnimočných  Banskobystričanov  –  o ocenených, 

zábery z gala-večera

MAREC 2016

• Investíciu objasní  investor osobne –  o investorovi,  ako ľudia vnímajú celú situáciu, 
o komentároch na FB a o tom, že investor Noble príde osobne na tlačovú konferenciu 
do Banskej Bystrice

• Nebezpečné miesto aj zákazy ľudia ignorujú – o budove starého Tesca, že ľudia tade 
chodia  a porušujú  zákazy  prechádzania  aj  parkovania.  Vyjadrenie  hovorkyne,  že 
pozemok nepatrí mestu 

• Na slovíčko pán primátor – pravidelná relácia
• Začali stavať autobusovú stanicu – bez komentára – záznam z poklepania základného 

kameňa
• Záznam tlačovej konferencie – majiteľ RKN Global o investícii v BB – bez komentára, 

vyjadrenia primátora aj investorov o závode, ktorý bude v priemyselnom parku

Vyššie  uvedený  popis  zároveň  predstavuje  mediaplán  na  obdobie  mesiacov  november  – 
december 2015 a január – marec 2016.

6.   Prečo si mesto objednáva údržbu miestnych komunikácií na základe dodatkov k zmluve z roku 
2005?  Nebolo  by  lepšie  objem prác  v hodnote  viac  ako  milión  eur  pre  rok  2016  súťažiť  vo 
verejnom obstarávaní?

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Zmluva  o  dielo  č.  222/2005/DKS  zo  dňa  22.06.2005  so  spoločnosťou  Milan  Smädo  – 
MIS – údržba ciest  a  komunikácií  bola uzatvorená na základe vyhodnotenia verejnej 
súťaže  z  apríla  2005.  Táto  zmluva  je  uzatvorená  na  dobu  neurčitú.  Mesto  Banská 
Bystrica v prípade plánovaných súvislých obnov povrchu (mimo bežnej  údržby MK),  
prípadne rekonštrukcií MK, uplatňuje výber zhotoviteľa diela aj verejným obstaraním, 

4/8



napr.  v  r.  2015  obnovu  povrchu  vybraných  MK  z  prostriedkov  dotácie  vlády  SR 
realizovala  spoločnosť  Cestné  stavby  Liptovský  Mikuláš,  s.r.o.  -  úspešný  uchádzač 
verejného obstarania na základe uzatvorenej zmluvy o dielo. 

Ing. Mgr. Pavol Katreniak
7.   Na  pozemku  parc.  č.  KN-C  645/7,  k.ú.  Banská  Bystrica  je  postavený  billboard.  Je  to  v 
záhradkárskej osade na Stavebnej ul. neďaleko Kauflandu. Podľa občanov došlo aj k necitlivému 
zásahu  do  stromov.  Prosím  prešetriť  legálnosť  stavby  reklamného  pútača  i  legálnosť  zásahu 
uskutočneného do stromov.

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ

V  zmysle  územného  plánu  je  dotknuté  územie  určené  pre  výstavbu  občianskeho 
vybavenia a sociálnej infraštruktúry. Na reklamnú stavbu umiestnenú na parcele číslo  
KN-C 645/7,  LV č.  5821, k.ú.  Banská Bystrica bolo vydané riadne stavebné povolenie  
25.11.2015, ktoré platí do 30.06.2018. Bigboard je na súkromnom pozemku, majiteľom 
pozemku a aj reklamnej stavby je spoločnosť FRH s.r.o., Banská Bystrica.
Oddelenie  životného  prostredia  preverovalo  uvedený  podnet  v  lokalite  uvedenej 
záhradkárskej  osady.  Podľa  zistených  informácií,  orez  a  ošetrenie  dreviny  vykonávali 
pracovníci ZAaRES-u ako zákazku na objednávku a k poškodeniu dreviny nedošlo. 

8.  Obyvatelia Agátovej ul. nešťastní signalizujú veľké znečistenie, ktorého sa dopúšťajú obyvatelia 
z neďalekej osady. Má Mesto Banská Bystrica nejaké možnosti, ako situáciu riešiť? Mám na mysli 
aktuálne riešenie ale tiež aj perspektívne riešenie.

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ

Vo veci  vypúšťania  odpadových vôd z niektorých nehnuteľností  nad Agátovou ulicou 
(oblasť zvaná Na Skalici),  prebehlo niekoľko predbežných zisťovacích kontrol. Mesto 
Banská Bystrica sa bude v ďalšom období touto vecou komplexne zaoberať s cieľom 
odstránenia  nepriaznivého  vplyvu  znečisťovania  okolia.  Stavebný  úrad  preverí 
legálnosť dotknutých stavieb a bude postupovať v súlade so stavebným zákonom.

Odpoveď: Mgr. Peter Suchý, vedúci PS – OU

Mesto Banská Bystrica v prvom kroku po dohode s majiteľkou nehnuteľnosti na Agátovej ul. 
č.  5  v  rámci  akcie  Za  krajšie  mesto  2016  pristavilo  v  mesiaci  apríl  2016  veľkokapacitný 
kontajner za  účelom odvozu komunálneho odpadu,  ktorý bol  naplnený odpadom z tesnej 
blízkosti  predmetnej nehnuteľnosti.  Zároveň Mesto v zmysle zákona o odpadoch oznámilo 
umiestnenie odpadov na nehnuteľnosti nachádzajúcej sa pod domami na ul . Na Skalici, ktorá 
je  v  súkromnom  vlastníctve,  Okresnému  úradu,  Odboru  starostlivosti  na  ďalšie  šetrenie. 
Vzhľadom na to,  že  už v  minulosti  prebiehali  v  lokalite  Na Skalici,   z  ktorej  znečistenie 
pravdepodobne  pochádza,  aktivity  odstraňovania  odpadov  v  spolupráci  s  obyvateľmi, 
aktivačnými pracovníkmi a  Kultúrnym združením rómov Slovenska (KZRS) je  v  zámere 
riešiť znečistenie lokality s týmito subjektmi komplexne. Zástupca KZRS  prisľúbil pomoc v 
riešení problematiky. 

Ing. Milan Lichý
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9.  Interpelujem vo veci ustanovenia erbov (obecných znakov) častí mesta, ktoré boli v minulosti 
samostatnými obcami a neskôr pričlenené k mestu Banská Bystrica. Poprosím o postupnú prípravu 
oficiálneho schválenia erbov častí mesta Banská Bystrica.

Odpoveď: Mgr. Miroslava Jančová, vedúca OPM

V zmysle ustanovení § 1 b ods. 1 Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení 
jedným zo symbolov mesta je i erb, ktorý je obec povinná používať pri výkone samosprávy. V 
zmysle ods. 2 tohto ustanovenia právo na vlastný erb majú i časti mesta. Ich využívanie pre 
územnú samosprávu je však umožnené iba v prípadoch mestských častí Bratislavy a Košíc. V 
prípade záujmu o spracovanie a schválenie erbov častí mesta Banská Bystrica ide o proces 
časovo náročný z hľadiska historického bádania a finančne náročný pre ich spracovanie  v 
podobe návrhov k postúpeniu  na schválenie Heraldickej komisii  k následnému zápisu do 
Heraldického  registra  vedeného  MV  SR.  V individuálnej,  neoficiálnej  rovine  je  možné 
spracovať erby bývalých obcí,  ktoré boli  pričlenené k mestu.  Priestor vo  financovaní ich 
tvorby vidíme v dotačných prostriedkoch mesta Banská Bystrica (oblasť - kultúra a kultúrne 
dedičstvo,  informačné služby),  za účelom formovania povedomia patriotizmu a hrdosti  na 
svoju mestskú časť.  Používanie týchto erbov zostane  len  v neoficiálnej rovine, nesmie rozbiť 
jednotnú identitu a jednotnú propagáciu mesta v zmysle Štatútu mesta Banská Bystrica.

10.  Žiadam o opravy a vyčistenie kanalizačných mriežok v dlažbe na Námestí Štefana Moysesa 
okolo kostolov a na Tržnici. 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Údržba odvodňovacích žľabov miestnych komunikácií v priestore Nám. Š. Moysesa je  
zaradená do plánu opráv a čistenia dažďových kanalizácií  s  predpokladom realizácie  
do konca júla 2016.

11.  Prosím o umiestnenie tabuľky s označením súsošia Štefana Moysesa a Karola Kuzmányho na 
Námestí Štefana Moysesa.

Odpoveď: Mgr. Miroslava Jančová, vedúca OPM

Z dôvodu,  že  dostávame  mnoho  podnetov  na  osadenie,  premiestnenie,  odstránenie  nielen 
výtvarných  diel,  pomníkov,  pamätníkov  ale  aj  pamätných  tabúľ,  spomienkových  a 
informačných tabuliek, Oddelenie kultúry pripravuje v súčinnosti s Krajským pamiatkovým 
úradom  Banská  Bystrica,  Stredoslovenskou  galériou,  Stredoslovenským  múzeom  a 
Oddelením  územného  rozvoja  mesta  a  architektúry  tzv.  Zásady  narábania  s  pomníkmi, 
pamätníkmi, výtvarnými dielami a pamätnými tabuľami na území mesta. Prvé rokovanie sa 
konalo  dňa  15.05.2015,  na  základe  ktorého  KPÚ  dal  usmernenie  a  vyjadril  potrebu 
pasportizácie  a  následné  vytvorenie  materiálu,  ktorého  cieľom  by  mala  byť  koordinácia 
predmetných zámerov. Po sumarizovaní súčasného stavu (výstup na: www.vytvarnedielabb.sk 
a www.banskabystrica.sk - Pomníky, pamätníky a pamätné tabule) sa 25.04.2016  konalo ďalšie 
pracovné  rokovanie  k  vytvoreniu  materiálu,  ktorý  by  určoval  odborno-metodický 
rámec systémového riešenia problematiky narábania s pomníkmi, pamätníkmi, pamätnými 
tabuľami a výtvarnými dielami na území mesta Banská Bystrica. Pripravované Zásady by 
vhodnými prostriedkami regulovali umiestňovanie a premiestňovanie pomníkov, pamätníkov 
a  výtvarných  diel.  Zároveň  by  určovali  systémový  prístup  v  činnosti  realizovanej  pod 
dohľadom samosprávy a odborných inštitúcií. Požiadavka na umiestnenie tejto informačnej 
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tabuľky bude zahrnutá do sumára požiadaviek za rok 2016. Jej výroba môže byť následne 
zahrnutá do rozpočtu mesta na  rok 2017.

12.   Prosím  o upozornenie  vlastníkov  pozemkov  v  okolí  mestských  hradieb  na  zabezpečenie 
odstraňovania  inváznych  rastlín  poškodzujúcich  koreňovou  sústavou  hradné  múry  (napríklad 
Fallopia sp. za bývalým Kinom Hviezda).

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 

Mesto  Banská  Bystrica  upozorní  všetkých  vlastníkov  pozemkov  na  povinnosť 
odstránenia inváznych rastlín v zmysle platnej legislatívy, formou verejnej vyhlášky a 
aj zverejnením na webovej stránke mesta.  

13.   Interpelujem vo veci dodržiavania podmienok prevádzky Malej vodnej elektrárne v Šalkovej. 

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ

Schvaľovateľom prevádzkového poriadku objektu malej vodnej elektrárne v Šalkovej  
je  Okresný  úrad  Banská  Bystrica,  Odbor  starostlivosti  o  ŽP.  Mesto,  ako  účastník  
konania, uplatnilo pripomienky v povoľovacom konaní, ktoré boli do tohto dokumentu  
zapracované.  Momentálne  nemáme  žiadne  konkrétne  informácie  o  porušovaní 
podmienok prevádzky tejto malej vodnej elektrárne. 

14.  Žiadam o zabezpečenie zreteľného označenia stavenísk, rozostavaných stavieb na území mesta.

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ

V stavebnom povolení  v  súlade  s  §66(4)j  stavebného  zákona  v  záväzných  podmienkach 
uskutočňovania  stavby  sa  podľa  potreby  určí  požiadavka  na  označenie  stavby  na 
stavenisku.

15.   Prosím o opravu, resp. o výmenu oplotenia ihrísk na Strážovskej  3 (pri materskej škôlke).

Odpoveď: Mgr. Ivan Šabo, riaditeľ ZAaRES

Na oplotení ihrísk sa už pracuje, prebieha príprava rozpočtu, po predložení cenových ponúk 
sa vykoná výmena oplotenia, predloženie ponúk v termíne do 30.5.2016.

16.   Žiadam o opravy výtlkov na Sitnianskej ulici.

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Oddelenie údržby miestnych komunikácií  a inžinierskych sietí  zabezpečí opravu lokálnych 
poškodení miestnej komunikácie na Sitnianskej ulici do konca júla 2016.

17.   Prosím o umiestnenie „malých“ smetných košov na  verených priestranstvách na Karpatskej 
ulici (Karpatská 1 za Poliklinikou atď.).

Odpoveď: Mgr. Peter Suchý, vedúci PS – OU
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Umiestňovanie odpadkových smetných košov v intraviláne mesta je potrebné riešiť celoplošne 
a koncepčne s určením ich umiestnenia v spolupráci s oddelením územného rozvoja mesta a 
architektúry  (takéto  koše  by  mohli  slúžiť  súčasne  aj  na  psie  exkrementy).  Ak  príslušná 
komisia MsZ vyhodnotí  požiadavku ako opodstatnenú a odporučí  intravilán celého mesta 
vybaviť  smetnými  košmi  (napr.  pozdĺž  chodníkov  na  sídliskách),  Mesto  dá  do  návrhu 
rozpočtu na rok 2017 zakúpenie smetných košov a navýšenie rozpočtu na vývoz smetných 
košov.  

     Ján Nosko
 primátor mesta

                                                                                                                                  Banská Bystrica
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